
Rada Gminy Miedźno 

Komisja Budżetu, Oświaty i Spraw Społecznych 

Protokół nr 8/2025 

VIII Posiedzenie w dniu 19 lutego 2025  

Obrady rozpoczęto 19 lutego 2025 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:52 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Emilia Burska-Florczyk 

2. Jolanta Kierach 

3. Monika Morawiec-Zawada 

4. Marzena Pełka 

5. Mateusz Pełka 

6. Joanna Pryzwan 

7. Małgorzata Szymonik 

8. Waldemar Wosiński 

Goście: Sekretarz Anna Kuras, Skarbnik Grażyna Borycka, Przewodniczący Rady Gminy 

Miedźno Zbigniew Graj, podinspektor Elżbieta Mordal, podinspektor Kinga Ślązak, 

Kierownik GOPS Grażyna Makles 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

Otwarcia posiedzenia komisji dokonała przewodnicząca Marzena Pełka. Powitała wszystkich 

zebranych oraz przedstawiła planowany porządek obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodnicząca zapytała czy są jakieś propozycje zmian do porządku obrad. Wobec braku 

propozycji zmian porządek obrad został poddany pod głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Małgorzata Szymonik, Waldemar 

Wosiński 

NIEOBECNI (3) 

Emilia Burska-Florczyk, Jolanta Kierach, Joanna Pryzwan 

 

 

 

 



3. Informacja o stanie bezrobocia na terenie gminy Miedźno na rok 2024. 

Z powodu nieobecności przedstawiciela z Powiatowego Urzędu Pracy w Kłobucku 

informację dotyczącą stanu bezrobocia na terenie gminy Miedźno w roku 2024  odczytała 

Sekretarz Anna Kuras. 

 

4. Sytuacja finansowa gospodarki odpadami za 2024 rok. 

Sytuację finansową gospodarki odpadami za 2024 rok w gminie Miedźno przedstawiła 

podinspektor Elżbieta Mordal. Przedstawiła poziom zadłużenia mieszkańców, wysokość opłat 

w poszczególnych miesiącach oraz analizę ściągalności.  

 

5. Informacja o stanie zadłużenia gminy Miedźno na dzień 31.12.2024 r. 

Informacje na temat stanu zadłużenia gminy Miedźno na dzień 31.12.2024 r. przedstawiła 

Skarbnik Grażyna Borycka.   

 

6. Analiza wszystkich wydatków budżetu Gminy powyżej 20.000,00 zł za 2024 r. 

Skarbnik Borycka przedstawiła radnym wszystkie wydatki budżetu gminy powyżej 20 000,00 

zł w roku 2024. Radna Małgorzata Szymonik zwróciła uwagę na dużą kwotę za transport 

osób niepełnosprawnych. Skarbnik Borycka odpowiedziała, że kwota ta jest duża ponieważ 

na terenie gminy mieszkają osoby niepełnosprawne które uczęszczają do dwóch różnych 

szkół. Są to szkoły w Działoszynie i Częstochowie. Transport odbywa się w tych dwóch 

kierunkach. Radna Marzena Pełka zapytała na jakim etapie jest na plac zabaw przy szkole w 

Miedźnie. Skarbnik Borycka powiedziała, że część środków zabezpieczona jest z programu 

,,Wsparcie edukacji przedszkolnej” natomiast został złożony wniosek z inicjatywy sołeckiej i 

czekamy na jego rozstrzygnięcie. Fundusze będzie można połączyć i zacząć przebudowę 

nowego placu zabaw. Radna Morawiec- Zawada zapytała kiedy rusza przebudowa placu 

zabaw. Skarbnik odpowiedziała, że jesienią.  

 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miedźno 

Sekretarz Anna Kuras odczytała projekt uchwały dotyczący zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miedźno.  

Radna Kierach zwróciła uwagę aby w przyszłości znowelizować uchwałę dotyczącą kwot za 

wynajmowane lokale, ponieważ ta która jest teraz nie jest adekwatna do cen teraźniejszych. 

Wobec braku innych pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 

skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miedźno.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Jolanta Kierach, Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Małgorzata 

Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (2) 



Emilia Burska-Florczyk, Joanna Pryzwan 

 

b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

nieruchomości, położonej w obrębie Ostrowy oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 363 

Projekt uchwały odczytała Anna Kuras. Wobec braku pytań projekt uchwały został poddany 

pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

nieruchomości, położonej w obrębie Ostrowy oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka 

nr 363.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Jolanta Kierach, Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Małgorzata 

Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Burska-Florczyk, Joanna Pryzwan 

 

c) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Miedźno w 2025 roku 

Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Anna Kuras. 

Radna Kierach zapytała o dofinansowania do sterylizacji zwierząt, czy są jakieś programy z 

których można takie dofinansowania pozyskać. Skarbnik Borycka odpowiedziała, że takich 

programów nie ma. Należałoby wygospodarować środki z budżetu gminy aby sfinansować 

sterylizację na terenie gminy.  

 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Miedźno w 2025 

roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Jolanta Kierach, Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Małgorzata 

Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Burska-Florczyk, Joanna Pryzwan 

 

 

 

 



d) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do przez Gminę Miedźno 

programu osłonowego w ramach Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej 

„Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2025 w zakresie dostępu do tzw. „opieki na 

odległość” 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy społecznej Grażyna 

Makles. Wobec braku pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do przez Gminę Miedźno programu 

osłonowego w ramach Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Korpus 

Wsparcia Seniorów" na rok 2025 w zakresie dostępu do tzw. „opieki na odległość”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Jolanta Kierach, Monika Morawiec-Zawada, Marzena Pełka, Mateusz Pełka, Małgorzata 

Szymonik, Waldemar Wosiński 

NIEOBECNI (2) 

Emilia Burska-Florczyk, Joanna Pryzwan 

 

8. Sprawy różne. 

Podinspektor Kinga Ślązak przedstawiła tabelę z porównaniem ceny dzierżawy koszów na 

odpady oraz ceny ich wykupienia o którą prosili radni na ostatniej komisji. Radna Kierach 

zwróciła uwagę na nowe zasady segregacji śmieci. Od stycznia do odpadów zmieszanych nie 

można wrzucać odpadów tekstylnych.  

Powiedziała, że w Ostrowach już widać skutki uboczne tej ustawy i takie śmieci są wyrzucane 

do lasów. Nie każdy mieszkaniec ma możliwość przywiezienia tych odpadów do PSZOKu. 

Zasugerowała aby kilka razy w roku zorganizować zbiórkę tych odpadów jeżdżąc po wsiach 

gminnych. Podinspektor Kinga Ślązak powiedziała, że jest to dobry pomysł i można takie 

zbiórki kilka razy w roku zorganizować.  

Radna Szymonik zwróciła uwagę na ilość zebrań sołeckich, nadmieniła, że takie zebrania są 

potrzebne dla mieszkańców chociażby ze względu na przekazywanie informacji co dzieje się 

w poszczególnych sołectwach.  

9. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Wobec braku innych pytań  Przewodnicząca komisji Marzena Pełka podziękowała wszystkim 

za udział i  zamknęła posiedzenie komisji.  

 

 

  

Przewodnicząca Komisji 

 Marzena Pełka  

 

Przygotował(a): Joanna Mszyca 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


